

PROTOKOLL

Ärende:	Styrelsemöte SNBK	
Tid:	2015-05-07 Kl.18.30	
Plats:	Klubbstugan	
Närvarande:	Milan Kolar Claes Backlund Stefan Norberg	Per Inge Södergren Yngve Carlsson

§1 **Öppnande av mötet.**

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar.

§2 **Genomgång av föregående protokoll.**

Protokollet lades till handlingarna.

§3 **Genomgång av det ekonomiska läget.**

Renoveringen av klubbstugan blir dyrare än budgeterat. Några tidigare okända hyresgäster har fått faktura för vintern. Alla traverslyft åt utomstående ska från och med nu antecknas i en liggare som placeras i traversskjulet. Philip Sandersjö får ett presentkort som tack för sitt arbete med hemsidan.

§4 **Varvsfrågor**

- **Stugan:** Vi tar upp de extrakostnader som uppstått i samband med renoveringen på nästkommande varvsmöte för att få en budgetförändring till stånd. I den nya budgeten ska det finnas utrymme för att göra klart påbörjade arbeten, samt att införskaffa en TV (som bl.a. behövs i utbildningssyfte). Möbler hoppas vi ska kunna ordnas utan kostnad om vi inte har så bråttom.
- **Varvsmötet:** Genomgång av alla varvsgrupper och deras planerade arbeten, varvsregler, gräsklippning samt vakt- och arbetsplikt kommer att behandlas på mötet.
- **Vaktlistan:** Vi stryker C-medlemmar från vaktlistan. Det extraarbete och i vissa fall irritation som uppstått sedan vi införde vaktplikt för C-medlemmar, uppvägs inte av de extra vaktnätter som det inneburit. Claes gör en ny vaktlista som presenteras på varvsmötet.
- **Arbetsgrupper:** Toatömningsanläggningen är i princip klar för användning. Farledsgruppen förbereder för utprickning in till bryggorna. Arbetet kan förhoppningsvis färdigställas på arbetsdagen den 22 maj.
- **Uppsamlingsheat Traktor och Travers:** Sker på söndag den 23 maj. Inspecta och Gert håller i utbildningen.
- **Ny klubbflagga:** Två stycken är beställda av Per Inge, till ett pris av 4500 kr.
- **Övriga varvsfrågor:** Vår röjsåg gick sönder under förra arbetsdagen. Den är nu reparerad för 3500 kr och i samband med det köper vi in ytterligare än begagnad Tanakasåg för 1500 kr. På förslag av Claes lämnar vi in gräsklipparna till Mickes allmek för översyn och service. Viktigt att de fungerar när säsongen drar igång!

Vi behöver rekrytera en assistent till Lars Iwefors.

§5 Ungdomssektionen

Varken Mårten eller Daniel kunde delta på mötet.

§6 Tävlingssektionen

Håller på att fylla på förråden med nödvändig utrustning för kommande tränings- och tävlingssäsong. Merparten av utrustningen är i första hand avsedd för jolleverksamheten, men kan även nyttjas under kölbåtstävling.

§7 Rapport från Båtrådet samt Utsjöbryggorna

Projektet Söråkeröviken/Wifstavarv blev inte godkänt eftersom endast Timrå deltog. Nu ställs förhoppningarna till PIRA-pengar (58 miljoner kr), som kan sökas för Norrlands kust och insjöar.

De utsjöbryggor som skadats under vintern kommer att repareras av utsedda arbetsgrupper.

Båtens dag den 4 juli kommer att manifesteras i Sundsvall.

Kim Ottosson, miljöinspektör, deltar i ett projekt där samtliga båtklubbar ska besökas för genomgång av bl.a. miljöplaner. Milan träffar henne på varvet den 29 juni och innan dess ska absorptionsmateriel för dieselspill införskaffas samt en miljöplan upprättas.

§8 Övriga frågor

Dieseltanken behöver ett nytt glas framför räkneverket.

Dieselgruppen behöver ta fram nya rutiner så att tveksamheter om vad som gått åt och vad som finns kvar kan undanröjas.

§10 Nästa möte

Den 18 augusti kl 18.30 i klubbstugan.

Vid protokollet:

Justeras:

Stefan Norberg
Sekreterare

Milan Kolar
Ordförande